
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 1. december 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål B
Mener ministeren, at det er rimeligt, at de fire områder, der med den seneste ghettoliste
er kommet af den hårde ghettoliste, fortsat skal reducere andelen af almene familieboli-
ger til 40 pct.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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